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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért jobb a kormánynak a külföldi munkavállalók 
foglalkoztatása, mint a hazai munkaerő tisztességes bérezése és a megfelelő 
munkakörülmények biztosítása?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A Soproni  Szociális  Intézmény  közösségi  oldalán  közölte,  hogy  az  ellátottak  érdekében  a  270
dolgozója mellé 20 fő thai munkaerőt kölcsönöz, akik a képzett magyar személyzet mellett, az ő
munkájukat segítve,  a felügyeletük alatt fognak dolgozni. A határ mentén az egészségügy és az
idősápolás is olyan terület, ahol, a munkavállalók egy része, átmegy a határ osztrák oldalára, és a
többszörösét  keresi  a  hazai  béreknek. A KSH adatai  szerint tavaly  14 százalékkal,  azaz  81 ezer
fővel nőtt a külföldi munkavállalók száma. 

 

A fentiekkel kapcsolatban tisztelettel kérdezem Miniszter úrtól:

 

1. Mikor emeli meg a kormány a szociális szektorban dolgozók bérét megfelelő mértékben?

2. Milyen más intézkedéseket tervez a kormány a munkaerőhiány megfékezése és a hazai munkaerő
megtartása érdekében?

3.  Miért  jobb  a  kormánynak  a  külföldi  munkavállalók  foglalkoztatása,  mint  a  hazai  munkaerő
tisztességes bérezése és a megfelelő munkakörülmények biztosítása?

 

 



Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Ungár Péter  (LMP)     

Budapest, 2023.09.15.
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